

FAB indgået post:
9. september 2020

Bestyrelsesmøde d. 1-9-20, Mosegårdparken afd. B

Tilstede: John Søndergård, Anders Plinius, Helle Frøslev, Dorte Lau
Fraværende: Andreas L. Andersen

JM	JS	THMO	KIPE	KRT	TOSI	JEAN	MOJO
Abest	Ejd.mest.	HR	BGH	UDL	ANRA	EN	Sbest
1	1	1		1	1	1	SR
Kopier fordelt 18 / 9 2020 af: MJT							

Dagsorden.

P1. Godkendelse af dagsorden.

P2. Info fra formanden.

P3. Orientering.

Driftnord

Aktivitetsudvalg

Legepladsudvalg

Markvandring

Beboerønske

P4. Budget.

Ændringer til kommende budget

Ønsker til kommende budget.

P5. Drøftelser.

P6. Beslutninger.

P7. Evt.

Næste møde

Punkter til dagsorden

Godkendelse af referat.

Formanden bød velkommen.

P1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

P2. Info fra formanden.

Ønsker ang. budget

kredsvalegmøde d. 29-9 kl 19, John ,Helle og Dorte deltager.

} I er nu skrevet på listen.
Mjt

P3. Orientering.

Driftnord: ingen info derfra.

Aktivitetsudvalg: oversigt over, hvad vi har af materialer og udstyr til aktiviteter.

Vi må låne telt fra Lathyrusvej til de årlige aktiviteter, hvis det er nødvendigt.

Alt efter hvad FAB siger ang. corona, så er der sat dato på flg.

HALLOWEEN: 31-10-20, kl 13

FASTELAVN: 13-2-21 kl 13

SANKT HANS: 23-6-21 evt kl 18, nærmere tidspunkt kommer senere.

Derudover er der evt. planer om Lanternefest, Fællesspisning, Bo Trygt dag, Cafemøder, Banko sammen med afd. A , Dartklub.

Der er lavet papir, hvor udvalget søger beboere, som brænder for ideerne.

Få mosenyt op at køre igen på tryk og i en ny version. Vil blive hængt op i opgange og smidt i

postkasser i rækkerne og hængt op på vaskeriet. Evt hente et eksemplar hos Driftnord.

Legpladsudvalg: Besøg af konsulent ang. legeplads d. 28-8-20. Han var med rundt og kigge og kom med ideer. En beboer deltog og kom med gode input.

Indhenter flere tilbud. Hvis der er beboer som har nogle ideer, så kontakt bestyrelsen.

Markvandring: D. 24-8-20 var der markvandring, hvor hele afd. blev gået igennem. Her deltog Driftnord, inspektør og bestyrelsen. En meget lyttende inspektør.....

De dårlige træer i kradt mod Døckerlundsvej vil blive fjernet.

Beboerønske: En beboer er kommet med et ønske om stikkontakt ved garager på Lathyrusvej. Vi har i bestyrelsen drøftet det, hvem skal betale, og kan det blive misbrugt af andre.

P4: Budget:

Vores kassér har ikke adgang til regnskab. }

Helle, som jeg tidligere har snakke med omkring dette, kan godt se regnskaber nu, på portalen. Mjt

Ændringer til kommende budget – De penge som står på konto 116560, vedligeholdelse af vaskemaskiner og tørretumblere ca. 38.003 har bestyrelsen råderet over dem?

De 70.000 på konto 116110 vil vi gerne bruge på legepladserne ved Lathyrusvej og Primulavej

Ønsker til kommende budget- De 151.000 til legepladser i kommende budget 21/22.

Bestyrelsen har ikke råderet over konto 116 planlagt vedligehold, det er beboerens penge som de har stemt for ved afdelingsmødet vedr. godkendelse af budget. ANRA

Det er noteret at vi skal til at have gang i legepladserne, legepladsudvalget er i fuld gang med ideer til dette som vi skal arbejde videre på. ANRA

P5: Drøftelser:

Da beboer i afd. B ikke er bekendt med at lofterne i rækkehusene på Primulavej og Lathyrusvej skal tømmes i forb. med isolering inden storskraldsweekenden, ønsker bestyrelsen, at der vil blive stillet containere til rådighed for beboerne i rækkehusene på Primulavej og Lathyrusvej.

Vi i bestyrelsen undrer os over, at der kommer brev i postkassen ang. tømning af lofter 2 dage efter vi har haft storskralds containere?????

Der vil blive sat containere op i forbindelse med tømning af lofter/Efterisolering.

De containere der lige har været der, var til almindeligt storskrald som kommer 2. gange årligt.

ANRA

P6: Beslutninger:

Vores forretningorden er underskrevet og vi mangler accept fra Andreas og den vil blive sendt til FAB senere.

P7: Evt:

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 21-9-20 kl 16.30

Punkter til næste møde: sendes til formanden.

Referat er godkendt af bestyrelsen.

Referant: Dorte Lau